
Představení vystavovatele

Mitsubishi Electric je jedním z lídrů v oblasti produktů průmyslové automatizace, již přes 100 let 
se řadíme mezi špičku v oboru, což dokazuje i počet přihlášených patentů, kde se pravidelně 
umisťujeme v TOP10. Široká škála našich produktů je ojedinělá a jsme tak schopni pokrýt různé 
oblasti průmyslu.

Co říkáte na koncept velké výstavní akce WORLD OF MACHINING? Případně: Co očekáváte od 
výstavní akce WOM?

Tuto akci vnímáme jako novou příležitost jak na jednom místě spojit CNC obrábění 
s průmyslovou automatizací. Pro výstavní akci WOM jsou vybrány krásné prostory v japonském 
stylu, což za Mitsubishi Electric přesně zapadá do skládačky. WOM pro nás bude možnost 
prezentovat své produkty pro širokou i odbornou veřejnost.

Jak byste charakterizoval spojení „Vy a organizátor akce CNC INVEST“

Se společností CNC INVEST spolupracujeme již dlouhou dobu a to hlavně v oblasti CNC servisu, 
troufnu si říci, že vzájemná spolupráce je na velmi dobré úrovni a nadále společné aktivity 
rozvíjíme. V budoucích letech tak očekáváme posílení vzájemných vztahů i mimo servisní aktivity. 
Spojení se společností CNC INVEST si velmi vážíme.

Co si myslíte o současném vnímání veletrhů obecně v evropském i světovém rozsahu?

Za Mitsubishi Electric pečlivě zvažujeme, jakých eventů se budeme účastnit a to jak lolálně, tak 
světově. V této oblasti zamíchal kartami Covid, a část se tak přesunula do on-line světa. Nicméně 
veletrhy vnímáme stále jako možnost prezentovat své novinky v oblasti průmyslové automatizace, kde 
se nyní klade velký důraz např. na energy saving, safety řešení a sběr dat.

V čem vidíte největší problematiku současného kovoobráběcího světa z hlediska ekonomiky? Pohled 
celosvětové problematiky

Faktorů může být několik, spousta firem neustále řeší problémy s nedostatkem pracovníků ve 
strojírenství jako takovém, tady je a bude problém i dalších několik let. V České republice je značné 
procento „CNC obrábění“ závislé na Automotive, kde momentálně probíhá řekl bych nelehké období. 
Vysoké ceny energií rovněž nepříspívají k rozvoji a investicím ve strojním parku či do automatizace CNC 
pracovišť.
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